

MINISTRY OF PUBLIC AND BUSINESS SERVICE DELIVERY Ministère des Services au public et aux entreprises

APOSTILLE

(Convention de La Haye du 5 Octobre 1961)

1. Country: / Pays:

Canada

This public document / Le présent acte public

2. has been signed by / a été signé par

J

- 3. acting in the capacity of / agissant en qualité de
- **Notary Public**
- 4. bears the seal / stamp of / est revêtu du sceau / timbre de

Notary Public

Certified Attesté

5. at / à

Toronto, Ontario

6. the / le 2025-05-30

2344-1/4

7. by / par

Manager

8. No / sous no

10. Signature / Signature :

9. Seal / stamp / sceau / timbre :



- This Apostille only certifies the signature, the capacity of the signer, and, where appropriate, the seal or stamp it bears. It does not certify the content of the document for which it was issued. Cette Apostille atteste uniquement la véracité de la signature, la qualité en laquelle le signataire de l'acte a agi et, le cas échéant, l'identité du sceau ou timbre dont cet acte est revêtu. Elle ne certifie pas le contenu du document pour lequel elle a été émise.
- This Apostille is not valid for use anywhere within Canada. L'utilisation de cette Apostille n'est pas valable au Canada.
- If this document is to be used in a country which is not party to the Hague Convention of 5 October 1961, it may need to be legalized by a consular office of the country of destination. Si ce document est destiné à un pays non partie à la Convention de La Haye du 5 octobre 1961, il pourrait nécessiter un légalisation par un consulat du pays de destination.
- To verify the issuance of this Apostille, see [www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/en-US/validity-check/]. Cette Apostille peut être vérifiée à l'adresse suivante : [https://www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/fr-FR/validity-check/]

/ × 102344-1/4

授权委托书

委托人: (中文名: _
身份证明类型:护照,证件号码:
联系地址: 1 邮政编码:
电话:
受托人: 太定代表人:
身份证明类型:身份证证件号码:
联系地址: 福建
电话:
тын —
现委托人委托
元安10人安10一一一710121012101
之不动产的以下事项:
□土地所有权 □国有建设用地使用权 □集体建设用地使用权 □房屋所有权 □国有农用地使用权 □构筑物所有权 □森林、林木所有权 □抵押权 □地役权□其他
□首次登记□转移登记□变更登记□注销登记□更正登记□异议登记□预告登记□查封登记□补证登记□换证登记√其他查询并领取
代理权限为:
□提出不动产登记申请□办理相关不动产登记手续□接受询问□撤回登记申请 √领取不动产权属证书(或登记证明)或其他办理结果。
同时,委托人因已出售坐落于北京市海淀区,
的房产,需办理信房款出境购汇汇款等手续,但因办理有关事宜诸多不便,
特委托!" 全权代理我办理如下事宜:

- 1) 代为本人办理向北京外管局、税务部门及银行等相关部门办理售房款出境购汇结汇审批备案登记等所有相关手续; 代为办理境外个人转让境内商品房所得资金购汇申请,包括代为办理《服务贸易等项目对外支付税务备案表》及相关事宜并签署、领取相关文件;
- 2) 代为本人办理向国家外汇管理局北京外汇管理部、税务部门及银行等相关部门办理移民财产转移相关的外汇审批手续、购付汇业务及其他全部相关事宜,签署所有文件,领取相关资料;
- 3)代为本人办理银行购汇及汇款手续,全部房款购汇通过 名下银行账户办理并汇至 在海外或香港的银行账户。代理委托人签署、领取相关文件,办理相关手续;

委托期限至上述事宜办结为止。

受托人在其权限范围内依法所作的一切行为,接受问询的行为及签署的一切文件,委托人均予以承认。

委托人签名(或盖章): 日期: 2025年 月 日



May 21, 2025

Power of Attorney

Principal:	21277	,		
Identity Document Type: P	assport, Docum	ent Number.		
Contact Address: 20	Ri		goda Poetal C	
Telephone:				
Trustee:	Legal Represer	ntative:		
Identity Document Type.		Document Number		
Contact Address: 1		Month D		
Province, Postal Code:				
Telephone:				
The Principal hereby appoint the following matters regard		_	represent the Principal in	n handling
	`nn' = '		uancun	. H
☐ Land ownership ☐ State- rights ☐ Housing ownership Forest and tree ownership	ip State-owne	d agricultural land us	e rights Structure ow	
☐ First registration ☐ Tran Correction registration ☐ C ☐ Replacement registration the real property ownershi the document requirements	Objection registres of the Renewal region of the Renewal region of the Renewal regions.	ation □ Preliminary restration √ Other: To it documents under the	registration Seizure registration nquire about and obtain name of	egistration
Scope of Agency Authority File real property reg procedures Accept inqu ownership certificates (or a	istration application is is in the contract of	aw registration appli	cations √ Receive real	_
Additionally, as the Princi	ipal has sold the	e property at R		F
complete procedures such proceeds, but due to incontrol to fully act on	as outbound for veniences in har	reign exchange purc adling these matters,	the Principal specially	f the sales
		Translators and Interpret		
insla,		, ation	20	
ansla*		Ollow Walley		
		\		

- 1) To handle all relevant procedures on behalf of the Principal, including approval, filing, and registration for outbound foreign exchange purchase and settlement of sales proceeds with relevant authorities such as the Beijing State Administration of Foreign Exchange, tax departments, and banks; to handle applications for foreign exchange purchase of funds obtained from the transfer of domestic commercial housing by overseas individuals, including processing the *Tax Filing Form for External Payment of Service Trade and Other Items* and related matters, and to sign and receive relevant documents;
- 2) To handle foreign exchange approval procedures, foreign exchange purchase and payment operations, and all other related matters concerning immigrant property transfer with relevant authorities such as the Beijing Foreign Exchange Administration Department of the State Administration of Foreign Exchange, tax departments, and banks on behalf of the Principal; to sign all documents and receive relevant materials;
- 3) To handle bank foreign exchange purchase and remittance procedures on behalf of the Principal, with all housing sales proceeds purchased through _______ 's bank account and remitted to ______ overseas or ______ bank account; to sign and receive relevant documents and complete related procedures on behalf of the Principal.

Duration of Authorization: Until all the above matters are completed.

The Principal acknowledges all acts lawfully conducted by the Trustee within the scope of its authority, including acts of accepting inquiries and signing all documents.

